
Kære politikere og medarbejdere i Roskilde kommune 

 

Vi har i Herringløse efterhånden i en del år haft glæden ved at kunne sende vores børn i skole på grusstien der forbinder 

Herringløse-Højvangsvænge-Gundsølille. Nu vil vi også gerne bede om endelig at give børnene fra Hvedstrup samme mulighed 

for at komme sikkert til og fra skole og sport. 

Herunder er den eksisterende sti indtegnet med grøn og den sti vi mangler med gul. 

 

Ved kommunens glimrende arrangement ”Landsbyrådenes Dag” præsenterede vi ideen og fik positiv feedback. Det skal her 

understreges at vi har positive tilkendegivelser fra alle lodsejere langs den gule linie. Alle ønsker sig en sikker sti ! Her er der 

også værd at nævne at dette stykke også benyttes af folk med rollator til og fra kirkegården i Hvedstrup.  

Det vi har ..  
Dårlig oversigt, smal vej og 80 km ”hastighedsbegrænsning” 
 

 
 

Det vi ønsker os .. 
Vi behøver ikke asfalt og belysning. Bare en sikker skolevej 
 

 
 

 

Vi ønsker at vores sikring af skolevej og vores ”gule” sti kommer på budgettet for 2024 og vi stiller meget gerne op til møder 

med kommunen og/eller faciliterer et møde med lodsejerne.  Bare lad os vide, hvordan vi kommer videre ! 

Robert Klein, Henrik Lauridsen 

Herringløse-Hvedstrup Landsbyråd 

 


